
Dialogmöte 241023 
 
Närvarande:   
Hotellgruppen – Therese Asplund, SD – Andreas Havasi, VäröVeddige Företagarförening - 
Erling Gunnesson, Fas@ghetsägarföreningen – Henrik Mar:nsson, Varberg Handel – Ma:lda 
Bergström Företagarna – Marina Blom, Varbergs Näringslivsförening – Ingela Armbro,  
Västsvenska Handelskammaren – Maria ?  , Socialdemokraterna - JeaneCe Qvist,  
Moderaterna- A-C Stenkil, Liberalerna – Tobias Carlsson  
Varbergs Kommun/NOD - Mar:n Andersson, Åsa Åkesson, Carl Bartler, Ulrika Ryhlin 
 
Laget runt – 3 min 
 
NOD/Mar@n Andersson  – Varför dialogmöten? 
Sedan starten 2016 har det fungerat väl. Vik:gt aC vi arbetar :llsammans och skapar 
förutsäCningar för eC bäCre företagsklimat. Andra kommuner har kommit i kapp, vi behöver 
bli ännu vassare, alla kommuner jobbar för bäCre samarbete näringsliv/kommun. 
 
Varbergs Kommun/A-C Stenkil/ Carl Bartler: 
Tillväxten na:onellt är låg, Varberg har fortsaC :llväxt men med en liten nedgång.  
Hur möter vi nedgången, vilka prioriteringar ska vi göra? Varberg har stora investeringsbehov. 
 
Värö/Veddige: Uppdaterad hemsida. Konstgräsplan i Veddige(för lågt staket). Simhallen är 
med i budgeten. Vägen mellan Värö-Veddige behöver göras om.  
Telefonundersökning behöver justeras. 
Fas@ghetsägarna: Hyrorna behöver höjas, inte lönsamtspeciellt för nya fas:ghetsägare. 
Avgi\er för vaCen går upp.  
Utvecklingsarbete är i gång och pågår :ll våren 2025, för stadskärnan.  
Fas:ghetsindex fastställs 15 nov. 
Varbergs Handel: Ny ordf.(Ma:lda Bergström), fördelning av roller inom styrelsen pågår.  
Ny grafisk design/hemsida. Medlemsträff planeras och rekrytering av fler medlemmar pågår.  
Fokus på julen, scenen :llfälligt :llstånd (3mån). Arbete med aC utöka öppedder. 
Medlemmar uppmanas aC öka öppedder kring Rys och Mys. 
Företagarna Varberg: Många nya i styrelsen – vi behöver lära oss mer hur vi jobbar i Varberg. 
SkaCer och regler behöver förenklas. Fler medlemmar. Årets företagare (behöver få förslag) 
Matkrav/alkohol:llstånd arbetas det med . Handbok ”Regelförenkling” har tagits fram. 
Varbergs Krögarförening: Presentkort, ”krogliv” för medlemmar och samarbetspartners, 
Utbildningar erbjuds medlemmarna. Fokus julen just nu. Hur är :llgängligheten bland 
restauranger (en inventering kommer aC göras).  
Varbergs Näringslivsförening: Förutom aC närvara på Dialogmöten och utse Varbergs Award 
på näringslivsdagen (Nils Gordh 2024), diskussion och möjligheter :ll förbäCring av 
ru:ner/administra:on kring offentlig upphandling. 
Hotellgruppen: Utökat antal medlemmar, inte bara stadskärnan (Åkulla, Ästad). Fördela 
arbetsuppgi\er bäCre med lite längre :d mellan mötena. Mer fokus på perioder som det 
finns poten:al aC öka besökare. Sommaren har varit mycket bra. 
Västsvenska Handelskammaren:  
Ambassadör för Västsverige, som är jäCe vik:ga för Sverige. Här finns styrka och fram:dstro. 
Utbildningar och nätverk samt aC påverka poli:ken (infrastruktur, energi, kompetens, 
bostadsbyggande mm) 
 



 
Redovisning Företagsklimat – kort genomgång 
Varberg har eC goC företagsklimat men det finns några moln på himlen. 
Varberg inspirerar – en plats aC bo på (69 000 inv.), en plats aC starta/driva företag, en plats 
aC besöka. Fler kommuner arbetar och blir bäCre, vilket kan förklara aC Vbg sjunker.  
Vad är eC företagsklimat (fak:sk service från kommunen, Leva och bo, Trygghet/miljö, 
infrastruktur, platsvarumärke). Företagsklimatet mäts genom tre olika mätningar 
SKR:s Nöjdkund index – 75 (jfr mindre städer=75, Sverige=75) 
Svenskt Näringsliv – sämst ranking ( 89:e plats) Hur pratar/kommunicerar vi vårt 
företagsklimat? Svarsfrekvens högst bland byggföretag. 
SCB:s medborgarundersökning – bäst ranking 
 
 
Workshop – Tillsammans för eS bäSre företagsklimat 
 
Vad tycker vi är bra med företagsklimatet i Varberg? 
Kommunika:on/Samarbete /Samtalsklimat genom Dialogmöten; 7:27, Företagsbesök, 
Näringslivsdagen, Besöksnäringsforum, Lotsen.  
Närhet poli:k/näringsliv. Rela:vt snabba beslut, mindre byråkra: i Varberg 
Fördelar: Höga förväntningar, levande stadskärna, :llväxtort och bredden inom näringslivet  
 
Vad tycker vi kan göras för eS bä#re företagsklimat i kommunen?  
Ru:ner kring upphandling.  
AC vi säCer mål :llsammans. 
Fokus på problemlösare och inte paragrafryCare vid rekrytering av handläggare.  
Kon:nuerlig utbildning av tjänstemän och handläggare. 
Så långt som möjligt en etablerad kontakt vid handläggning av ärenden. 
Verka för ökat samarbete mellan företag, s.k. ”Gnosjö anda”. Här kan våra företagsföreningar 
spela en vik:g roll.  
  
Övriga frågor  
Tiden rann i väg så det blev ingen :d över för avslutande workshops och följande frågor: 

• Hur kan respek:ve företagsförening medverka :ll eC bäCre företagsklimat? 
• Vad kan vi göra :llsammans, näringsliv och kommun? 
• Hur kan vi stärka Varberg :llsammans med hjälp av Varberg inspirerar 
• Besöksnäringen vik:g, jobba vidare/nöta på  

 
Rekryteringsmässa 5 februari 2025 
 
Nästa dialogmöte 25 05 07 
 
Vid anteckningarna Ingela/Erling 


